
OBISKALI SMO KS KRIM

Topoli niso vedno v okras
Topoli, ki rastejo ob Dolenjski cesti KS Krim

povzročajo vse več težav. Korenine dreves dvigajo
pločnike in asfaltno prevleko, ob večjih neurjih pa
z dreves odpadajo suhe veje in onesnažujejo pločni-
ke. Višji topoli grozijo, da se bodo podrli na cesto,
hkrati pa onesnažujejo žlebove na bližnjih stanovanj-
skih poslopjih. KS Khm vsaj že kakih pet let načrtuje
odstranitev nevarnih dreves, vendar pa se, kot kaže,
to še ne bo zgodilo tako kmalu.

Med nogometnim lgriSčem in stanovanjskim blo-
kom Pot k ribniku 14 topoli ogrožajo zaklonišče in
glavni meteorai kanal, ki teče mimo zaklonišča. Ko
so gradili to sosesko, so najprej zgradili meteorno
kanalizacijo, šele nato zaklonišče. Za lelošnje leto so
imeli v planu temeljitejSo sanacijo glavnega meteor-
nega kanala, vendar pa do zdaj $e niso dobili potreb-
nih sredstev. Začeli pa so s čiščenjem kanalov, ki jih
do zdaj ni nihče čislil že skoraj dvajset let.

V letošnjem letu so imeli v KS Krim zaposlena dva
delavca za javna dela. Julija so enega teh odpustili,
tako da ima preostali delavec zdaj »na plečih« kar
Stiri krajevne skupnosti: Krim, Galjevico, Penizzi in
Rudnik. Delavca sta skrbela predvsem za zclenice,
ki jih ne vzdržuje podjetje Rast in posipavala maka-
damske ceste. Viasih je bilo treba poskrbeti tudi za

zelenice, ki so v oskrbi Rasti, saj se ta preprosto ni
spomnila, da jih je treba urediti.

Precej preglavic imajo v KS Krim tudi s potepuški-
mi mačkami. Te onesnažujejo otroSka igriSia, zeleni-
ce, pa tudi garaže, saj se lahko zrinejo v notranjost
pod vrati. Za nevšečne potepine so dobili posebno,
kletko, ki pa so jim jo nepridipravi ukradli. Potepu-
ške mačke so popadljive in se ne ustrašijo niti psa. Še
zlasti veliko preglavic je imela z njimi tajnica KS
Krim Ida Mcglič, ki se je kar sama spoprijela z njimi.

»Smatramo. da ni naloga tajnika KS, da lovi pote-
puške mačke. Jaz jih ne mislim več loviti!«

Med najbolj neurejenimi predeli v kraju, tajnica
KS omenja rakovniSko tovorno železniško postajo.
Posebej problematična je dostavna pot do postaje,
saj je še zmerom makadamska. Ob 100-letnici želez-
nice Ljubljana—Kofevje so okolico postaje, pa tudi
samo postajališino poslopje lepo uredili, toda to je
bila le začasna rešitev.

»Za ureditev dostavne poti je poskrbela naša KS.
Ob tej priliki se zahvaljujemo Gradbenemu podjetju
Grosuplje, ki nam je priskrbelo pesek,« se tajnica KS
Krim Ida Meglič zahvaljuje za pomo£ pri ureditvi
postaje.

B. VRHOVEC


